
 
 
Mondelinge vragen – raad 12 december 2017 
 
Per 1 januari 2018 gaat de gemeente Amsterdam de ja-ja sticker invoeren. Er mogen dan alleen nog 
reclamefolders bezorgd worden bij mensen die daar met een sticker op hun brievenbus om vragen. 
Het ook in Rijswijk invoeren van het zogenaamde ‘opt-insysteem voor ongeadresseerd 
reclamedrukwerk’ belast het milieu minder en draagt bij aan de realisatie van de ambitie uit het 
meerjarenactieplan duurzaamheid om afvalstromen te verminderen. GroenLinks heeft daarom de 
volgende vragen: 
- Is het college het met GroenLinks eens dat dit systeem past bij de ambities die de gemeente heeft 
op het gebied van duurzaamheid en afval? 
- Is het college bereid om uit te zoeken hoe een ‘opt-insysteem voor ongeadresseerd 
reclamedrukwerk’ in Rijswijk kan worden ingevoerd? En zo ja, wanneer kunnen we een voorstel 
hiervoor verwachten? 


